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YOUR GIFT HELPS US IN [ BRINGING CHRIST TO THE
NATIONS—AND THE NATIONS TO THE CHURCH.] THANK YOU!

Please send your tax-deductible gift payable to

Lutheran Laymen’s League of Canada
270 Lawrence Avenue, Kitchener, Ontario N2M 1Y4

If you prefer, you can donate online at: www.LLL.ca/donate-online

My Lenten Gift to Boldly
Tell the Good News of Salvation through Christ!
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| enclose the following gift to support efforts of Gospel outreach:
0%$100 0$50 0$25 0$15 OOther $ 19CDBO6LE

Name:

Church or Organization Name:

Church Name and Address:

City: State or Province: Zip Code or Postal Code:

To print additional copies of this
devotional booklet, go to www.lhm.org/lent

© 2019 Lutheran Hour Ministries

Lutheran Hour Ministries (LHM) is a Christian outreach ministry supporting churches worldwide in its mission of
Bringing Christ to the Nations—and the Nations to the Church.

Scripture quotations are from The Holy Bible, English Standard Version, copyright© 2001 by Crossway Bibles, a
division of Good News Publishers. Used by permission. All rights reserved. Capitalization of pronouns referring

to the Deity has been
added and is < not part of the
original English
Standard Version text.
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	經文:  你們受洗歸入基督的都是披戴基督了。(加拉太書3:27)
	經文﹕那看門的使女對彼得說：你不也是這人的門徒麼？他說：我不是。(約 翰 福 音 18:17)
	經文﹕他們在院子裡生了火，一同坐著；彼得也坐在他們中間。
	(  路加福音22:55）
	經文：有大祭司的一個僕人，是彼得削掉耳朵那人的親屬，說：我不
	是看見你同祂在園子裡麼？(約翰福音18:26)

